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بــا پایان کار تیم ملی بســکتبال در بازی های المپیک، 
قرارداد ســرمربی این تیم به پایان رســید؛ همین مسئله 
فدراسیون را بر ســر دو راهی تمدید قرارداد با این مربی یا 

انتخاب گزینه جدید قرار داده است. 
به گزارش خبرنگار مهر، المپیک با تمام فراز و فرودهایی 
که برای تیم ملی بســکتبال در مسیر آماده سازی و سپس 
حضور در آن داشــت، به پایان رســیده است. اینکه »ملی 
پوشــان در این رویداد چه عملکردی داشتند« مسئله کلی 
اما مهمی است که فدراسیون بسکتبال و مدیریت آن باید بر 
اســاس بررسی های فنی و کارشناسی و نتایج حاصل، از آن 
بــرای حضور نتیجه بخش تر در رویدادهای آتی بهره ببرد؛ 
در عیــن حال اما ترکیــب کادر فنی و در راس آن وضعیت 
ســرمربی تیم ملی، موضوعی است که نباید تعیین تکلیف 
ســریع و به موقع آن فراموش شود به خصوص با توجه به 
زمان اولین رویداد پیش رو و اتمام قرارداد سرمربی سال های 

اخیر تیم ملی! 
۴۲ ماه حضور متوالی شاهین طبع در راس 

تیم ملی بسکتبال
تیم ملی بســکتبال با هدایت مهران شــاهین طبع در 
بازی های المپیک شــرکت کرد. شــاهین طبع بهمن ماه 
ســال ۹۶ و یک ماه پیش از آغاز ریاست رامین طباطبایی 
در فدراسیون بسکتبال، عهده دار هدایت تیم ملی شد. این 
تیم با هدایت شاهین طبع از حضور در پنجره های انتخابی 
جــام جهانی ۲۰۱۹ چین، مجوز شــرکت در این جام را به 
دست آورد و از حضور در میادین چین هم سهمیه صاحب 

سهمیه المپیک شد. 
بعد از المپیکی شــدن تیم ملی بســکتبال، مســئولان 
فدراسیون قرارداد همکاری با مهران شاهین طبع را تا زمان 
المپیــک ۲۰۲۰ توکیو و حضور تیم ملــی در این بازی ها 
تمدید کردند ، البته پاندمی کرونا و تاثیری که روی تعویق 
یک ســاله بازی های المپیک داشت، منجر به مطرح شدن 
صحبت هــای ضد و نقیضــی در مورد این مربــی و ادامه 
حضورش در تیم ملی شــد تا اینکه کمیته فنی فدراسیون 
مهرماه سال گذشته اینگونه به جمع بندی رسید که شاهین 
طبع تا پایان برگزاری بازی های المپیک در سال ۲۰۲۱ به 

عنوان سرمربی ابقا شود. 
اینگونه مهران شاهین طبع که در واقع جایگزین مهران 

حاتمی در راس کادر فنی تیم ملی بسکتبال شده بود، ۴۲ 
ماه متوالی برای هدایت ملی پوشــان در میادین آسیایی و 
جهانی با فدراســیون بسکتبال همکاری داشــت. با اتمام 
بازی های المپیک و پایان کار تیــم ملی در این بازی ها اما 
پرونده این همکاری هم بســته شده است و همین مسئله 
فدراســیون را در مواجــه با تصمیم گیری بــرای انتخاب 
جدیدی قرار داده که با توجه به زمان بندی مسابقات آینده 

باید هر چه سریعتر به نتیجه برسد. 
لزوم تعیین تکلیف سریعتر سرمربی جدید 

اگر کنفدراســیون بسکتبال آســیا )فیبا آسیا( به دلیل 
شــیوع ویروس کرونا و عدم انجام واکسیناســیون در همه 
کشورها، برگزاری رقابت های کاپ آسیا در موعد مقرر را لغو 
نمی کرد، این مســابقات اواخر مردادماه به میزبانی اندونزی 
آغاز می شــد و تیم ملی کشورمان هم با سهمیه ای که در 
اختیار گرفته درآن شرکت می کرد. با تصمیم فیبا آسیا اما 

کاپ آسیا تابستان سال آینده میلادی برگزار می شود. 
بنابراین پنجره های انتخابی جــام جهانی ۲۰۲۳ اولین 
رویدادی اســت که تیم ملی بســکتبال طی ماه های آینده 

باید در آن شــرکت داشته باشــد. طبق تقویم فدراسیون 
جهانی بســکتبال )فیبا(، دوره جدید مسابقات جام جهانی، 
شهریورماه سال ۱۴۰۲ ) ۲۵ آگوست تا ۱۰ سپتامبر - ۳ تا 
۱۹ شهریورماه( به میزبانی مشترک ژاپن، اندونزی و فیلیپین 
برگزار می شــود. بهترین تیم آسیایی شرکت کننده در این 
جام می تواند جواز حضور در المپیک ۲۰۲۴ پاریس را کسب 
کند؛ اتفاقی که دو سال پیش برای تیم ملی ایران رقم خورد.

۸۰ تیم از سراسر جهان با حضور در پنجره های انتخابی 
می توانند سهمیه شرکت در جام جهانی ۲۰۲۳ را به دست 
بیاورند. طبق اولین برنامه پیشــنهادی فیبا، این پنجره های 
انتخابی از آذرماه ســال جاری آغاز خواهد شــد و با فاصله 
زمانی سه ماهه در قالب ۶ مرحله پنجره پیگیری خواهد شد. 
بدین ترتیب تیم ملی بسکتبال تقریبا بعد از پنجره سوم 
انتخابی جام جهانی باید آماده شــرکت در کاپ معوقه آسیا 
شود. این تیم بعد از این کاپ هم بازی های آسیایی ۲۰۲۲ را 

در پیش دارد که شهریورماه برگزار می شود. 
بدین ترتیب تیم ملی بســکتبال طی یک ســال آینده 
رویدادهای مهمی در پیش دارد که در تعیین موقعیت جدید 

این تیم در آســیا و جهان و حتی حضور در المپیک تعیین 
کننده خواهد بود. همین مسئله لزوم رسیدگی سریعتر به 
وضعیت ســرمربی تیم ملی را می طلبد و تصمیم گیری به 

موقع برای آن. 
فدراسیون بر سر دو راهی

فدراسیون بســکتبال که با نظر کمیته فنی تصمیم به 
تمدید قرارداد مهران شاهین طبع تا پایان برگزاری بازی های 
المپیک در سال جاری میلادی گرفت، در نظر دارد در مورد 
تعیین تکلیف کادر فنی و سرمربی آینده هم از این کمیته و 
نظرات آن بهره لازم را داشته باشد. در واقع اینکه همکاری 
سه سال و اندی مهران شاهین طبع با فدراسیون بسکتبال 
ادامه داشته باشد یا گزینه دیگری عهده دار هدایت تیم ملی 
شــود به نتیجه بررسی ها و جمع بندی کمیته فنی بستگی 
دارد.  رامین طباطبایی رئیس فدراسیون بسکتبال در گفتگو 
با خبرنگار مهر با تاکید بر این موضوع گفت: قرارداد مهران 
شــاهین طبع با فدراسیون تمام شده است، بنابراین کمیته 
فنی باید تشکیل جلســه بدهد تا بتوانیم در مورد سرمربی 

جدید تیم ملی تصمیم گیری منطقی داشته باشیم. 
وی در پاسخ به این پرسش که »احتمال ادامه همکاری 
با مهران شاهین طبع وجود دارد یا به دنبال گزینه ای جدید 
هستید؟«، تاکید کرد: بررسی و تصمیم کمیته فنی تعیین 
کننده خواهد بود اما به هرحــال باید در تصمیم گیری به 
شیوه برگزاری مسابقات انتخابی جام جهانی و انجام دیدارها 
در قالب ۶ پنجره انتخابی توجه داشــت. این شیوه برگزاری 
مســابقات می طلبد تا فردی سرمربی تیم ملی باشد که در 
طول برگزاری مســابقات شرایط حضور در کنار تیم ملی را 

داشته باشد. 
طباطبایی ادامه داد: پیش از این تیم ملی برای رویدادی 
مانند انتخابی جام جهانی نهایت ۶ ماه درگیر بود، بنابراین 
لازم بود سرمربی تیم ملی در این بازه زمانی کنار ملی پوشان 
قرار بگیرد. طبق شیوه جدید اما پنجره های انتخابی با فاصله 
سه ماهه برگزار می شود و این تقریبا نیاز به حضور همیشگی 
مربی تا پایان مسابقات؛ باید در تصمیم گیری به این مسئله 
توجه داشــت.  رئیس فدراسیون بسکتبال تاکید کرد که با 
توجــه به زمان آغاز پنجره های انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳، 
تعیین تکلیف ســرمربی تیم ملی یکــی از اولویت های این 

فدراسیون برای هفته های آینده است.

اصغــر رحیمــی در گفتگــوی اختصاصی بــا خبرنگار 
خبرگزاری صدا و ســیما درباره علت هــای ناکامی تکواندو 
در المپیک توکیو، گفت: دلایل مختلفی در نتیجه نگرفتن 
تکواندو در المپیک های ریو و توکیو دخالت دارند، اما برای 
آسیب شناســی بهتر نیاز به جلسات فنی و زمان بیشتری 
داریم. وی افزود: یکی از موارد مورد تاکید، تغییر در ساختار 
لیگ است تا همگام با برنامه های تیم ملی پیش برود و قرار 

است، در این خصوص طرحی ارائه شود.
عضو کمیته فنی فدراسیون تکواندو با اشاره به استفاده 
از نظرات قهرمانان و کارشناسان این رشته، گفت: قهرمانان 
زیادی داریم که سرمایه های تکواندو هستند، اما از تکواندو 
دور شده اند، باید از این نفرات استفاده شود تا نظرات خود 

را اعلام کنند.
وی افزود: قهرمانان پیشــین تکواندو دلســوز این رشته 
هستند، اما باید بدانند، در نهایت یک نفر سرمربی تیم ملی 

می شود و در این صورت بقیه نباید معترض شوند.
رحیمی به سرمربیگری سه ساله فریبرز عسکری در تیم 
ملی تکواندو اشاره کرد و گفت: برای اولین بار سرمربی تیم 
ملی در یک دوره سه ساله و طولانی مدت انتخاب شد، که 
روش خوبی بود تا سرمربی بعد از هر مسابقه استرس تغییر 

نداشته باشد.
وی افزود: تا المپیک بعدی سه سال فرصت داریم و باید 
از ظرفیت موجود اســتفاده کرد. ســرمربی تیم ملی همان 
فردی اســت که در مسابقات مختلف آســیایی، بازی های 
آســیایی و یونیورسیاد دانشجویی موفق بوده است، اما باید 

روی خرد جمعی بیشتر تمرکز کرد تا شرایط بهتر شود.
عضو کمیته فنی فدراسیون تکواندو در خصوص احتمال 
تغییــر کادر فنی تیم های ملی تکواندو مردان و زنان، گفت: 
طبق مصوبــه کمیته فنی ابلاغ مربیان تیــم ملی تا پایان 
المپیک توکیو بود و بــرای ادامه کار تصمیم گیری خواهد 
شــد. وی در خصوص عملکرد آرمین هادی پور در المپیک 
توکیو، افزود: هادی پور از قبل آسیب دیدگی جدی داشت و 
کادر فنی و تیم پزشکی تلاش کرد، او به بازی های المپیک 
برســد. تخصص این تکوانــدوکار در وزن اول )منهای ۵۸ 
کیلوگرم( است و شــاید یکی از دلایل مصدومیتش مبارزه 
بــا تکواندوکاران وزن منهــای ۶۳ کیلوگرم برای حضور در 

المپیک بود.
رحیمی گفت: آرمین هادی پور برای کســب ســهمیه 
المپیک در مسابقات مختلفی در وزن اول المپیکی )ترکیبی 
از اوزان منهای ۵۸ و ۶۳ کیلوگرم( شرکت کرد. در المپیک 
هم با وجود آسیب دیدگی با غیرت مسابقه داد. هیچ مربی 
و ورزشکاری دوست ندارد بازنده باشد و هادی پور هم همه 

تلاش خود را کرد.
وی در خصوص حضور هادی پور در مســابقات قهرمانی 
آســیا قبل از المپیک، افزود: شــاید بهتر بود، هادی پور در 
رقابت های آسیایی شرکت نکند و نظر کمیته فنی هم همین 
بود، اما ســرمربی تیم ملی اعتقاد داشت، با توجه به دوری 
زیاد تکواندوکاران از مســابقات، او باید حتما در رقابت های 

آسیایی شرکت می کرد.
عضو کمیته فنی فدراسیون تکواندو گفت: در هر صورت 

آســیب دیدگی هادی پور با شــرکت نکردن در رقابت های 
قهرمانی آسیا خوب نمی شد و توقع کسب مدال هم از این 
ورزشــکار در المپیک ســخت بود.  وی به مشکلات تعویق 
یک ساله المپیک برای تکواندوکاران اشاره کرد و افزود: اگر 
المپیک به تعویق نمی افتاد، به سود ما بود، چون با توجه به 
قرار داشتن تکواندوکاران در سن رشد و افزایش وزن در هر 
سال، مجبور شدند، وزن بیشتری برای مسابقات کم کنند و 

همین موضوع باعث آسیب دیدگی هم شد.

رحیمی درباره شــرایط میرهاشم حسینی برای المپیک 
توکیو، گفت: ضربه ســری که او در مسابقات قهرمانی آسیا 
دریافت کرد، روی عملکردش در المپیک تاثیر داشت. شاید 

اگر او هم در مسابقات آسیایی شرکت نمی کرد، بهتر بود.
وی افزود: میرهاشــم از وزن کــم کردن های زیاد کلافه 
بود و شــرایط برایش سخت شــده بود. با این حال هر دو 
تکواندوکاران المپیکی ما جوان هستند و برای المپیک بعدی 

مثمرثمر خواهند بود.

مردم و رســانه های ژاپنی بازیکن برزیل را که به احترام 
خانــواده اش در بازی های المپیک ۲۰۲۰ ماســک می زد، 

ستایش کردند. 
لــوکاس ســاتکمپ ملی پــوش والیبال برزیــل که در 

بازی های المپیک با ماسک وارد زمین شده بود، دوباره سوژه 
رســانه ها شد. این بازیکن برزیلی در لیگ ملت های والیبال 
هم با ماسک وارد زمین شده و بازی ها خود را انجام می داد.

رســانه ژاپنی در خصوص استفاده این بازیکن از ماسک 

نوشــت: در بازی های المپیک توکیو با وجود شیوع ویروس 
کرونا، یکی از بازیکنان والیبال با ماســک به رقابت پرداخت 
که این مورد به یک موضوع داغ تبدیل شد. لوکاس ساتکمپ 
برزیلی بازیکنی بود که به هیچ عنوان ماســکش را در طول 
رقابت از خود جدا نمی کرد. بازیکن برزیلی با ماسک مشکی 
در زمین حاضر می شد.  اگر از نزدیک نگاه کنید این بازیکن 
ماسک  را با یک کمربند پلاستیکی ثابت می کرد تا حتی در 

صورت حرکت شدید، جابجا نشود.
رســانه ژاپنی ادامه می دهد: در بازیهای المپیک توکیو  
می بایست ورزشکاران و همه افرادی که در مسابقات حضور 
دارند،  از ماســک استفاده کنند تا شــیوع کرونا به حداقل 
برسد اما هرگز ورزشکاری دیده نشد که با ماسک بازی کند!
 ساتکمپ بازیکن ۳۵ ساله برزیلی در پاسخ به اینکه »چرا 
با ماســک بازی می کنی؟ » با مهربانی پاسخ داد: همه چیز 
برای خانواده اســت. برای محافظت از خانواده ام این کار را 

انجام می دهم. 
این بازیکن برزیلی با همســر، پســر و دخترش زندگی 
می کنــد. او درباره اهمیت خانواده گفــت: » وقتی به خانه 
برمی گردم، خانواده ام عشــق لازم را به من داده  و همیشه 
در لحظات سرگرم کننده یا سخت از من حمایت می کنند.

مــاه ژانویه بود که ســایه ویروس کرونا بــه زندگی این 

بازیکن برزیلی قدم گذاشت و باعث شد که خانواده ساتکمپ 
دچار مشکل شــوند. او در این خصوص گفت: خوشبختانه 
علائــم این ویروس در خانواده ما تنها تب پایین و ســردرد 
بود اما در آن زمان همسرم باردار بود و پسر بزرگم بیماری 
ریوی داشت. بنابر این برای کنترل عفونت و برای محافظت 

از خانواده ام استفاده از ماسک را ضروری دیدم.
او بعد از اینکه خانواده اش به کرونا مبتلا شد فهمید که 

چه مقدار ماسک می تواند به او و اطرافیانش کمک کند.
این بازیکن برزیلی به قدری اســتفاده از ماسک را جدی 
می داند که می گوید، همیشه از ماسک استفاده کنید حتی 

موقع دوش گرفتن!
او ادامه داد: من برای ســلامتی خانواده و هم تیمی هایم 
ماسک می زنم.  بر خلاف فوتبال، قرار نیست شما در والیبال 
مســافت های طولانی را بدوید بنابراین ماسک زدن مشکل 

بزرگی را برای شما ایجاد نخواهد کرد.
این کار ســاتکمپ در رسانه های ژاپنی بازخورد بسیاری 
داشت و این بازیکن توســط رسانه ها و مردم ژاپن ستایش 
شد. البته این بازیکن هم در لیگ ملت های والیبال از ماسک 
استفاده می کرد که در همان زمان سوژه رسانه های مختلف 
والیبالی شد. احترام به خانواده و هم تیمی ها باعث شده که 

این حرکت بازیکن برزیلی بازتاب جهانی داشته باشد.

پایان قرارداد سرمربی تیم ملی بسکتبال

 فدراسیون بسکتبال بر سر دوراهی قرار گرفت

عضو کمیته فنی فدراسیون تکواندو: 

سرمربیگری طولانی مدت عسکری در تیم ملی او را از استرس دور کرد

ستایش ژاپنی ها از والیبالیستی که بخاطر خانواده اش در المپیک با ماسک بازی کرد

»گرشاسبی« مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان شد
»حمیدرضا گرشاســبی« 
پرسپولیس  اسبق  مدیرعامل 
به عنــوان مدیرعامــل جدید 
باشگاه فولادخوزستان انتخاب 
شد. به گزارش ایرنا، حمیدرضا 
گرشاســبی مدیرعامل اسبق 
باشگاه پرسپولیس با تصمیم 
هیــات مدیره باشــگاه فولاد 
خوزســتان به عنوان مدیرعامل جدید این باشگاه انتخاب شد. گرشاسبی سابقه 
مدیرعاملی باشگاه پیکان و ریاست هیات مدیره باشگاه پیکان را بر عهده دارد. او 
سابقه فعالیت در هیات های ورزشی رشته های مختلف در استان خوزستان، قائم 
مقام اداره تربیت بدنی استان خوزســتان، مدیرکل ورزش و جوانان استان های 
تهران و خوزستان را داشته است. گرشاسبی جایگزین سعید آذری شد که پس 

از دوسال و ارائه عملکردی موفق فولاد را ترک کرد.

استقلال به ۲ میلیون یورو می رسد؟
بــا اعــلام یــک روزنامه 
مهاجم  قایدی  مهدی  قطری، 
تیم استقلال با توصیه »آندره 
عقد  بــرای  اســتراماچونی« 
قرارداد با باشگاه الغرافه در قطر 
به سر می برد. روزنامه »الرایه« 
قطر امروز در خبری مدعی شد 
مهدی قایدی مهاجم جوان تیم 
استقلال برای امضای قرارداد با تیم الغرافه و اضافه شدن به این تیم در قطر به سر 
می برد. این روزنامه از قایدی به عنوان اولین خرید الغرافه نام برد و اعلام کرد که این 
خرید با توصیه آندره استراماچونی سرمربی سابق استقلال و سرمربی فعلی الغرافه 
انجام می شود. الرایه همچنین با اشاره به نظرسنجی کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشت: 
»قایدی با بالاترین امتیاز مردم و کارشناســان بهترین بازیکن جوان آسیا در سال 
۲۰۲۰ شد.« پیش از این اعلام شده بود که قایدی به باشگاه آ. اک یونان پیشنهاد 
شده است. باشگاه استقلال که با قایدی قرارداد دارد، از آ. اک مبلغ ۲ میلیون یورو 

طلب کرده بود و ظاهراً مبلغی در همین حدود برای تیم الغرافه آب می خورد.

سرمربی تیم ملی هندبال: به دنبال بهترین نتیجه ام  
سرمربی اسپانیایی تیم ملی 
هندبال کشورمان تلاش برای 
دستیابی به بهترین نتیجه در 
رقابت هــای هندبال قهرمانی 
آســیا را مهمترین هدف خود 
از حضور در ایران عنوان کرد. 
به گزارش خبرنگار خبرگزاری 
صدا و ســیما؛ مانوئل مونتایا 
فرناندز در بدو ورود به ایران، گفت: در وهله اول باید از استقبال گرمی که مسئولان 
فدراســیون هندبال از من کردند، تشکر کنم.  وی در خصوص برنامه های خود به 
عنوان سرمربی تیم ملی هندبال کشورمان، افزود: مهمترین هدف من در ایران این 
است که بیشترین تلاشم را برای کمک به هندبال ایران برای دستیابی به بهترین 
نتیجه در رقابت های قهرمانی آسیا انجام دهم.  فرناندز گفت: خوشبختانه به دلیل 
تجربه ای که در تیم ملی قطر از ســال ۲۰۱۴ تا سال ۲۰۱۸ با آقای ریورا داشتم، 
از تمام حریفان ایران و حتی خود ایران شــناخت دارم. در رابطه با تیم ملی ایران 
نیز علاوه بر شناختی که از بازیکنان تیم ملی ایران دارم، بخاطر فعالیتم به عنوان 
سرمربی تیم ملی رومانی، این شانس را داشتم که از لژیونر های ایرانی که در لیگ 
هندبال این کشور بازی می کنند، شناخت داشته باشم.  سرمربی تیم ملی هندبال 
کشــورمان افزود: درست است که از بازیکنان سابق تیم ملی ایران و بازیکنانی که 
لژیونر بودند، شــناخت دارم، اما قصد دارم امروز و چند روز آینده بازی های لیگ 
برتر ایران را برای شناسایی بازیکنان جوان و شایسته از نزدیک ببینم و باید بگویم 
در های تیم ملی روی بازیکنانی که خود و قابلیت های خود را نشان دهند، باز است.  
فرناندزدیروز ۲۳ مرداد، با حضور در سالن شهید قاسم سلیمانی مجموعه فدراسیون 

از نزدیک نظاره گر نخستین بازی های لیگ برتر شد

رکورد ۵ کیلومتر دویدن برعکس با طناب
نخستین بار در کشور  

رکورد  اردســتانی  سعید 
۵ کیلومتــر دویدن برعکس 
با طناب را بــا حضور رئیس 
کمیتــه ثبت رکورد اســتان 
گــزارش  بــه  زد.  تهــران 
صداوسیما،سعید  خبرگزاری 
ســال گذشته  که  اردستانی 
بیشترین  رکورد  بود  توانسته 
طناب زدن درجا در یک ساعت را با ۱۲۱۶۴ چرخش به نام خود ثبت کند دیروز 
پس از سه ماه تلاش مستمر توانست رکورد ۵ کیلومتر دویدن برعکس با طناب 
را در زمان ۱ ساعت و ۸ دقیقه و ۵۴ ثانیه به نام خود در کتاب رکورد ایران ثبت 
کند. این رکوردگیری با حضور هادی رضائی رئیس کمیته ثبت رکورد در مجموعه 
ورزشی انقلاب ثبت شد. سعید اردستانی در برنامه آینده خود قصد دارد یک مایل 

طناب زدن را به نام خود ثبت کند.

ماجرای احضار دروازه بان پرسپولیس 
به دادسرای تبریز

حامد لــک دروازه بان تیم 
باشگاه  با شکایت  پرسپولیس 
ماشین سازی و هیات فوتبال 
آذربایجان شــرقی در دادگاه 
حاضر شد. خبرگزاری ایلنا در 
خبری) که در حال حاضر قابل 
شده  مدعی  نیست(  دسترس 
حامد لک، گلر تیم فوتبال پرســپولیس در پی شــکایتی کــه از او بابت ویدیوی 
منتشــر شــده مبنی بر توهین به توپ جمع کن بازی با ماشین سازی در تبریز 
صورت گرفته بود در دادگاه تبریز حاضر شــد. سینا یوسفی وکیل پایه یک کانون 
وکلای دادگستری آذربایجان شرقی در این خصوص گفت: دروازه بان پرسپولیس 
به دنبال پیگیری قضایی و همکاری پلیس فتا و دستگاه قصایی استان آذربایجان 
شرقی در شعبه ۲۷ دادسرای تبریز تفهیم اتهام شد. حامد لک با گذاشتن وثیقه و 
تا صدور حکم نهایی فعلا به تهران بازگشته است تا قاضی درباره اتهامی که مورد 
توجه او قرار گرفته اســت تصمیم نهایی را اتخاذ کند. ایمان حســین پور معاون 
حقوقی باشگاه پرســپولیس در واکنش به اخباری مبنی بر بازداشت حامد لک و 
زدن دســتبند به او گفت: این اخبار کاملا کذب است و لک طی تشریفات قانونی 
و با احضار از سوی دادگاه جهت توضیحات در رابطه با موضوعی که به وجود آمد 
راهی دادگاه تبریز شــد و چون صرفا برای توضیحات بود تصمیم گرفت تنها عازم 
تبریز شود.تاکید می کنم که او نه بازداشت شده است و نه به او دست بندی زدند. 
او هم اکنون در پرواز تبریز به تهران است تا در تمرینات پرسپولیس شرکت کند. 
این اتفاق در حالی برای حامد لک رخ داده که پیش از این و با احضار این بازیکن 
به کمیته اخلاق انتظار می رفت با او برخورد شــود و اگر ارکان قضایی فدراسیون 
فوتبال در برخورد با این موارد تصمیمات محکم تری اتخاذ می کردند، شــاید کار 

این بازیکن به دادگاه کشیده نمی شد.

واکنش رئال مادرید به شایعه انتقال به لیگ انگلیس
باشگاه رئال مادرید در بیانیه ای به شایعه منتقل شدنش به لیگ انگلیس واکنش 
نشــان داد. نشریه کاتالونیایی موندودپورتیوو مدعی شــده بود که اختلافات رئال 
مادرید با خاویر تباس رئیس لالیگا به حدی رســیده اســت که رئال می خواهد از 
لالیگا خارج شــود و به لیگ انگلیس برود، خبری که از همان ابتدا شگفت انگیز و 
تا حدودی غیرقابل باور به نظر می رســید. حالا باشگاه رئال مادرید در بیانیه ای به 
این خبر واکنش نشــان داد:« در مورد خبری که امروز توسط نشریه موندودپورتیو 
ومنتشر شدو نوشته شده بود که باشگاه ما در فکر جدایی از لالیگا و رفتن به لیگ 
انگلیس است، رئال مادرید باید اعلام کند که این خبر اساسا کذب، پوچ و غیرممکن 

است و تنها هدفش این است که برای یک بار دیگر به باشگاه ما ضربه بزند.«

اخبار کوتاه

»حدادی« از رده بندی جهانی دو و میدانی خارج شد
دارنده مدال نقره ماده پرتاب دیسک در المپیک لندن، از رده بندی جهانی 
بهترین ورزشــکاران این ماده خارج شــد. به گزارش ایرنا، اتحادیه جهانی دو 
و میدانــی، رده بندی بهترین ورزشــکاران مواد مختلــف را اعلام کرد. در این 
رده بندی نامی از احســان حدادی وجود ندارد. این درحالی است که رکورددار 
پرتاب دیســک آسیا، در ماه گذشته با ۱۲۷۸ امتیاز در رده هشتم جهان قرار 
داشــت. حدادی در ســال ۲۰۲۰ در هیچ مسابقه ای شــرکت نکرد و در سال 
۲۰۲۱ هم فقط در لیگ ایران و المپیک به میدان رفت که در هر ۲ مســابقه 
رکــوردی کمتر از ۶۰ متر ثبت کــرد. فرزانه فصیحی با وجود عملکرد ضعیف 
در المپیک توکیو، از رتبه ۱۹۵ دو ۱۰۰ متر به مکان ۱۶۸ صعود کرده اســت. 
حســن تفتیان دیگر دونده ۱۰۰ متر المپیکی ایران که در ماه گذشته در رده 
۵۷ قرار داشت به رتبه ۶۳ سقوط کرد. مهدی پیرجهان پس از آنکه المپیک را 
به دلیل ابتلا به ویروس کرونا از دســت داد، از رتبه ۳۱ دو ۴۰۰ متر بامانع به 
مکان ۳۳ ســقوط کرد. شاهین مهردلان و محمدرضا طیبی که ماه گذشته در 
رتبه های ۴۹ و ۸۸ پرتاب وزنه قرار داشــتند، در این ماه با صعودی قابل توجه 
در رده های ۴۱ و ۷۱ ایســتادند. سجاد هاشمی رکورددار ۴۰۰ متر ایران هم با 
۳۱ پله صعود، از مکان ۸۰ به ۴۹ جهان رسیده است. حمیدرضا کیا هم از رتبه 

۵۹ پرش سه گام به مکان ۴۵ صعود کرد.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابــر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۵۷۶-۱۴۰۰/۰۴/۱۴ هیــات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی و 
ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی رامین آزاد ارجستان فرزند ناصر به 
شماره ملی ۰۰۷۲۶۵۲۷۶۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر اعیان احداثی )سوئیت( به مساحت ۲۱۲/۵۵ متر مربع به 
شماره پلاک ۴۰۶۰ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۳۴ فرعی از ۶۹ اصلی واقع در گربه کوچه بخش ۲۴ گیلان از مالکیت 
رسمی کاظم براری محرز گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود و در صورتی که اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۴۴1 م الف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/05/10

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/05/۲۴
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابــر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۵۷۲-۱۴۰۰/۰۴/۱۴ هیــات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آمنه مهرگان برومندی فرزند حسن به 
شماره ملی ۲۶۶۹۲۳۶۶۸۵ در عرصه و اعیان ششدانگ یک باب مغازه به مساحت ۳۸/۱۹ متر مربع به شماره پلاک ۷۰۶ فرعی مفروز 
و مجزی شده از پلاک شماره ۶ فرعی از ۸۸ اصلی واقع در قلعه کل بخش ۲۴ گیلان از مالکیت رسمی میرعباس حسینی دزدکی محرز 
گردیده اســت، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۴39 م الف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/05/10

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/05/۲۴
سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن- سید روشن آقازاده دافساری            

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابــر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۵۷۴-۱۴۰۰/۰۴/۱۴ هیــات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی قربان نوروزی پامساری فرزند صفرعلی 
به شماره ملی ۲۶۶۸۵۸۲۴۱۵ در عرصه و اعیان ششدانگ یک باب مغازه به مساحت ۴۱/۸۰ متر مربع به شماره پلاک ۷۰۷ فرعی مفروز 
و مجزی شده از پلاک شماره ۶ فرعی از ۸۸ اصلی واقع در قلعه کل بخش ۲۴ گیلان از مالکیت رسمی میرعباس حسینی دزدکی محرز 
گردیده اســت، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۴۴3 م الف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/05/10

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/05/۲۴
سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن- سید روشن آقازاده دافساری            

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابــر رای شــماره ۱۴۰۰۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۵۷۵-۱۴۰۰/۰۴/۱۴ هیــات موضــوع قانون تعیین تکلیف وضعیــت ثبتی اراضی و 
ســاختمان های فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی رامین آزاد ارجستان فرزند ناصر 
به شــماره ملی ۰۰۷۲۶۵۲۷۶۴ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر اعیان احداثی )سوئیت( به مساحت ۱۸۰ متر مربع به 
شماره پلاک ۴۰۶۱ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۳۴ فرعی از ۶۹ اصلی واقع در گربه کوچه بخش ۲۴ گیلان از مالکیت 
رسمی کاظم براری محرز گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود و در صورتی که اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۴۴5 م الف
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/05/10

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/05/۲۴
سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن- سید روشن آقازاده دافساری            


